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Protokół Nr 4.2018 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

odbytego w dniu 7 czerwca 2018 r. godz. 7:30. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9 według 

załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto 

w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Pan Przewodniczący odczytał zaproponowany projekt porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Wykorzystanie środków finansowych przez Warsztaty Terapii Zajęciowej funkcjonujące 

na terenie Powiatu Opatowskiego za 2017 r. 

3. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu Powiatu w Opatowie za 2017 rok. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego powiatu opatowskiego za rok 2017 wraz 

z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

5. Ocena wykonania budżetu powiatu za 2017 r. oraz opinia w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu. 

6. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Opatowskiego za 2017 r., 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2017 r., 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034, 

d) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r., 

e) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego, 

f) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Raków. 

7. Sprawy organizacyjne. 

8. Zamknięcie posiedzenia 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Wobec braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku posiedzenia. 

W/w porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Kontynuując pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 
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Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.2. Wykorzystanie środków finansowych przez Warsztaty Terapii Zajęciowej 

funkcjonujące na terenie Powiatu Opatowskiego za 2017 r.  

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej – Kierownikowi 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która po krótce przedstawiła 

informację dotyczącą funkcjonowania Domów Pomocy Społecznej na terenie powiatu. 

 

   Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionej informacji 

z zakresu wykorzystania środków finansowych przez Warsztaty Terapii Zajęciowej 

funkcjonujące na terenie Powiatu Opatowskiego za 2017 r.  

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący uznał w/w punkt za zrealizowany, 

a następnie poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu Powiatu w Opatowie za 2017 rok. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy wszyscy zapoznali się z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu w Opatowie 

za 2017 rok i czy ktoś chciałby zabrać głos w w/w sprawie.  

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego punkt uznał za zrealizowany i poinformował 

o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

Ad 4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego powiatu opatowskiego za rok 2017 wraz 

z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania w realizowanym punkcie posiedzenia. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Zofia Rusak – Skarbnik Powiatu, która omówiła 

sprawozdanie finansowe powiatu opatowskiego za rok 2017 wraz z informacją 

o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała, czy powiat 

opatowski ma jakieś zadłużenia. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzieliła pani Skarbnik mówiąc, iż powiat nie ma 

zadłużenia i wszystko jest na bieżąco spłacane. 
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Ponownie zabrała głos pani Wiesława Słowik, która oznajmiła, iż to oznacza, że 

bardzo dobrze działa zarówno zarząd powiatu, jak i rada powiatu. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który powiedział, iż od 

początku roku miał być przejęty szpital powiatowy w Opatowie, cyt. „a tu nic się nie 

robi w tym temacie, aby wypowiedzieć tą umowę”. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Zbigniew Wołcerz, który w nawiązaniu do wypowiedzi 

pana Krzysztofa Hajdukiewicza poinformował, iż może nawet w tej chwili poprosić 

o przyniesienie dokumentów do wglądu w w/w temacie, aby radny zobaczył, jak dużo 

było zrobione. Dodał, iż jeśli radny Krzysztof Hajdukiewicz chce porozmawiać w tej 

kwestii to najlepiej z Ministerstwem Zdrowia oraz Narodowym Funduszem Zdrowia, 

gdyż wszystkie kontrole, które powiat przeprowadził, zostały obalone przez w/w 

instytucje. 

 

O zabranie głosu poprosiła także pani Wiesława Słowik, która powiedziała, iż przez 

okres miesiąca miała do czynienia ze szpitalem w Opatowie i uważa, iż ten szpital jest 

jednym z najlepszych jeśli chodzi o wyposażenie i obsługę. Nadmieniła, że tylko ten 

może mówić, kto nie miał bezpośrednio odczynienia. Dodała również, że jako powiat 

jesteśmy gotowi od dawna do przejęcia szpitala. 

 

Odbyła się krótka dyskusja w temacie przejęcia szpitala. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który powiedział, iż jeślibyśmy 

nie wydzierżawili szpitala powiatowego w Opatowie to nie mielibyśmy dziś Zakładu 

Opiekuńczo Leczniczego. Dodał, iż jeśli się mówi źle o szpitalu w Opatowie, to może 

przedstawić informacje co jest w innych powiatach. Najwięcej mają do powiedzenia 

ci, którzy z tego szpitala nie korzystają. Pan Bogusław Włodarczyk podał przykład, 

jak został uratowany człowiek w w/w szpitalu. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Mirosław Adamek, który powiedział, iż zna takiego 

człowieka, który powiedział, że gdyby nie ten szpital i pani lek med. Izabela 

Jaraczewska to by go już nie było. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zadawanie konkretnych pytań. 

 

Ponownie odbyła się krótka dyskusja w temacie szpitala. 

 

Pan Przewodniczący zaproponował zakończenie dyskusji w realizowanym punkcie 

posiedzenia. 

 

Wobec braku konkretnych pytań, pan Przewodniczący uznał punkt dotyczący 

rozpatrzenia sprawozdania finansowego powiatu opatowskiego za rok 2017 wraz 

z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za zrealizowany, 

a następnie poinformował o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia. 
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Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Ocena wykonania budżetu powiatu za 2017 r. oraz opinia w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu. 

Pan Przewodniczący powiedział, iż pozwolił sobie przygotować projekt opinii Komisji 

oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej, który następnie odczytał. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania w w/w sprawie. 

Wobec ich braku poddał pod głosowanie odczytaną treść opinii pytając, kto jest „za”, 

kto jest „przeciw i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Kontynuując pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji kolejnego 

punktu posiedzenia. 

Ad.6. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2017 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego za 2017 r. 

  

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 8 głosów komisji na ogólną liczbę 9. 

 „Za” – 8 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów.  

 

b)  absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 

2017 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały 

w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2017 r. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 
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„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 1 głos (Krzysztof Hajdukiewicz), „wstrzymało się”- 

0 głosów. 

 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

d) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r. 

 

Wobec braku pytań, poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za 

jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

e) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący zapytał, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem przedłożonego projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

f) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Raków. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Markowi Gołasie – Kierownikowi Wydziału 

Oświaty, Kultury Fizycznej i Turystyki, który poinformował, iż w dniu 12 kwietnia br. 

wpłynęło pismo od. Wójt Gminy Raków do Starosty Opatowskiego w sprawie 
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wsparcia finansowego budowy Pomnika Wincentego Witosa w Kielcach. Dodał, iż 

jest to inicjatywa kilku samorządów Województwa Świętokrzyskiego, natomiast na 

realizatora została wybrana Gmina Raków. Pan Kierownik powiedział, iż pomnik ma 

zostać wzniesiony w mieście wojewódzkim Kielce, a termin jego oddania ma przypaść 

na dzień odzyskania niepodległości. Nadmienił, iż propozycja dofinansowania to 

kwota 10 000 zł. 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał, czy gmina 

Raków będzie rozliczać się z tej inwestycji. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzielił pan Marek Gołasa, który powiedział, iż 

gmina Raków będzie się rozliczać z tej inwestycji. 

 

Ponownie zabrał głos pan Krzysztof Hajdukiewicz, który stwierdził, iż lepiej 

przeznaczyć te środki finansowe na budowę chodnika w gminie Lipnik. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Gustaw Saramański – Wicestarosta, który powiedział, 

iż za 10 000 zł nie można wybudować chodnika. 

 

Odbyła się krótka dyskusja w sprawie chodnika w gminie Lipnik. 

 

Pan Przewodniczący zakończył temat dyskusji w w/w sprawie, a następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Raków pytając, kto jest za pozytywnym jego zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymał się”- 1 głos (Krzysztof 

Hajdukiewicz). 

 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad.7. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania w realizowanym 

punkcie posiedzenia. 

 

O głos poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który w swojej wypowiedzi poruszył sprawy 

związane z bezpieczeństwem mieszkańców mówiąc, iż sprawa dofinansowania pomnika 

wynikła nagle, a sprawy związane z budową chodnika w gminie Lipnik nie są brane pod 

uwagę, a według niego jest to duże zagrożenie dla ludzi. 

 

W odpowiedzi na powyższe stwierdzenie radnego pan Wicestarosta oznajmił, że mówimy 

o budowie chodnika (inwestycji), a nie o zagrożeniach. 
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O głos poprosił pan Zbigniew Wołcerz, który poinformował pana radnego Hajdukiewicza jak 

wysokie są koszty budowy 600 m chodnika w gminie Iwaniska o szerokości 2 m informując, 

iż całość inwestycji to koszt 600 tys. zł.  

 

O głos poprosił również pan Bogusław Włodarczyk, który powiedział, że samorząd 

powiatowy dużo zrobił dla bezpieczeństwa mieszkańców gminy Lipnik, a radny nie czyta 

materiałów przygotowywanych i przekazanych na posiedzenia komisji. Zaznaczył, iż brak 

wiedzy ze strony radnego Hajdukiewicza wskazuje, iż nie wie nad czym głosował na terenie 

swojej gminy. 

 

Odbyła się wymiana zdań między panem Bogusławem Włodarczykiem i panem Krzysztofem 

Hajdukiewiczem w w/w temacie. 

 

Pan Przewodniczący zakończył w/w dyskusję oraz poinformował o przejściu do realizacji 

ostatniego punktu posiedzenia. 

 

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 

komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz.7:58). 

 

Protokołowała: 

mgr Anna Ziarko 

Przewodniczący Komisji 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

Tomasz Świątek 


